



CUHK ALUMNI SPECIAL OFFER ON FULL MOON AND HUNDRED-DAY CELEBRATION DINNER

Celebrate your baby's full moon or 100th day in our elegant Regency Ballroom or Salons with friends and relatives. Book five tables or more and enjoy a complimentary three-pound birthday cake exclusive for CUHK alumni.

From HK\$7,888 per table of 10 to 12 persons

Offers include:

- Six-course Chinese menu prepared by Executive Chef
- Three-hour beverage package inclusive of soft drinks, orange juice, beer and mineral water (selected red and white wines are available at a surcharge of HK\$400 per table)
- Waive of corkage fee for one bottle per table (original price HK\$350 per bottle)
- Red eggs and ginger pickles for every table
- Use of built-in LCD projector, screen, DVD Player and two wireless microphones
- Floral centrepiece by Blooms and Blossoms for each table
- Use of mahjong facilities, stage and dance floor (subject to availability)
- Complimentary parking for one car per table, five hours each
- Preferential room rate for guests
- Full-time event attendant dedicated to your event

Privileges for booking five tables or above

- Two complimentary bottles of selected red wine
- Gift certificate of HK\$200 net that can be used at Cafe, Sha Tin 18, Pool Bar and Tin Tin Bar (not applicable to Patisserie)
- Complimentary three-pound fresh fruit cake exclusive for CUHK alumni

Privileges for booking 10 tables or above

- Two complimentary bottles of selected red wine
- Gift certificate of HK\$500 net that can be used at Cafe, Sha Tin 18, Pool Bar and Tin Tin Bar (not applicable to Patisserie)
- Complimentary three-pound fresh fruit cake exclusive for CUHK alumni

For reservations and more information, please contact Events Department on +852 3723 1234 or email events.shatin@hyatt.com.

Terms and Conditions

- The offer is available only for eligible CUHK alumni with a valid CUHK alumni ID at the time of booking and payment, subject to verification with CUHK Alumni Affairs Office.
- The offer is valid until 31 December 2015.
- The above prices are subject to 10% service charge, and change without further notice.
- Minimum food and beverage charges apply.
- In the event of any dispute, the decision of Hyatt Regency Hong Kong, Sha Tin shall be final and conclusive.

Hyatt Regency Hong Kong, Sha Tin
18 Chak Cheung Street, Sha Tin, New Territories, Hong Kong
TELEPHONE +852 3723 1234 FACSIMILE +852 3723 1235
hongkong.shatin.hyatt.com

HYATT name, design, and related marks are trademarks of Hyatt Hotels Corporation. ©2015 Hyatt Hotels Corporation. All rights reserved.



HYATT
REGENCY



香港中文大學校友尊享彌月及百日慶祝晚宴 特別優惠

於典雅的宴會大禮堂或凱悅廳和摯愛親朋一同慶祝子女彌月或百日之喜，讓您的寶寶福澤安康。校友現凡舉行彌月及百日慶祝晚宴5席或以上，可尊享免費3磅鮮果忌廉蛋糕乙個。

每席10至12人，由HK\$7,888元起

優惠包括：

- 行政總廚精心設計6道菜中式菜譜
- 席間3小時無限添飲汽水、橙汁、啤酒及礦泉水（每席另加HK\$400可享用精選紅白餐酒）
- 每席免收開瓶費1瓶（原價每瓶HK\$350）
- 每席免費享用紅雞蛋及酸薑
- 免費使用內置液晶體投射器、內置屏幕、DVD播放機及無線麥克風2支
- 每席奉送「花悅」鮮花裝飾
- 免費享用麻雀耍樂、舞台及舞池（需視乎情況而定）
- 免費泊車位每席1個，每個5小時
- 酒店住宿優惠
- 宴會服務員全程提供專業服務

預訂5席或以上之額外優惠

- 奉送精選紅酒2瓶
- 餐飲現金券價值淨價HK\$200，適用於咖啡廳、沙田18、池畔酒吧及天天吧（不適用於餅店）
- 中大校友尊享免費3磅鮮果忌廉蛋糕乙個

預訂10席或以上之額外優惠

- 奉送精選紅酒2瓶
- 餐飲現金券價值淨價HK\$500，適用於咖啡廳、沙田18、池畔酒吧及天天吧（不適用於餅店）
- 中大校友尊享免費3磅鮮果忌廉蛋糕乙個

預訂或查詢請致電+852 3723 1234或電郵 events.shatin@hyatt.com與酒店宴會部聯絡。

條款及細則

- 優惠只適用於香港中文大學校友並須在預訂及付款時說明有效香港中文大學校友編號；會員資格須經由香港中文大學校友事務處核實。
- 優惠有效期至2015年12月31日。
- 優惠另附10%服務費，而酒店亦可隨時更改內容而不作另行通知。
- 設最低餐飲消費。
- 如有任何爭議，香港沙田凱悅酒店將保留最終決定權。

香港沙田凱悅酒店
香港新界沙田澤祥街18號
電話+852 3723 1234 傳真+852 3723 1235
hongkong.shatin.hyatt.com

凱悅(HYATT)的名稱、設計和相關標誌是凱悅酒店集團的商標。©2015凱悅酒店集團版權所有。保留所有權利。



HYATT
REGENCY
凱悅酒店